
Udvalget for Forretningsordenen

Til: Justitsministeren

Dato: 6. oktober 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UFO alm. del

Samrådsspørgsmål A
Vil ministeren – idet der henvises til artiklen »De syv øverste chefers mailbokse blev slet-
tet forud for undersøgelse af instrukssagen« fra DR Nyheder den 6. juni 2021 – redegøre 
for, hvilken betydning det har for Instrukskommissionens beretning, at der mangler en 
række mails fra ledende medarbejdere, og vil ministeren herunder redegøre for,
– om ministeren kan garantere den fornødne retssikkerhed for Inger Støjberg, når der 

mangler en væsentlig del af det samlede billede,
– om ministeren mener, at de nye oplysninger om, at flere ledende medarbejdere i mini-

steriet har fået slettet deres mails, bør ændre ved den rigsretssag, som ministerens 
eget parti stemte for,

– om ministeren mener, at Folketinget har truffet beslutningen om at stille Inger Støjberg 
for Rigsretten på et tilstrækkeligt oplyst grundlag, og

– hvad der er sket, siden den tidligere regering udarbejdede udkast til retningslinjer, der 
skulle sikre, at mails blev gemt?

(Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2020-21, jf. UFO alm. del - 
samrådsspm. J)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

På udvalgets vegne
Henrik Dam Kristensen
formand
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